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Исследуется проблема определения содержания понятия «уважительные причины» в жилищном праве. Оценивается судеб
ная практика, складывающаяся в данной сфере общественных отношений. Делается вывод о недопустимости слишком широкого 
толкования уважительных причин, поскольку это может привести к злоупотреблению правом со стороны участника жилищных от
ношений. Указывается на недопустимость использования уважительных причин как основания освобождения от ответственности в 
том случае, если нормы жилищного и гражданского законодательства этого прямо не разрешают (аналогия закона в данном случае 
невозможна). 
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Legitimate Excuses in the Housing Law: Problems of Law Enforcement
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The problem of determining the content of the concept of “respectful reason” in housing law is investigated. Judicial practice in this 
sphere of public relations is evaluated. It is concluded that an overly broad interpretation of valid reasons is inadmissible, since this may lead 
to abuse of the right by a participant in housing relations. It points out the inadmissibility of using valid reasons as grounds for exemption from 
liability if the norms of housing and civil legislation do not directly allow this (an analogy of the law is not possible in this case).
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